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Γέροντας Παΐσιος Αγιορείτης: Ο Θεός δεν μας 
εγκατέλειψε
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Το καλό είναι που δεν μας εγκαταλείπει ο 

Θεός. Ο Καλός Θεός τον σημερινό κόσμο τον φυλάει με τα δυο Του χέρια, 
παλιότερα μόνο με το ένα.

Σήμερα, μέσα στους τόσους κίνδυνους που ζει ο άνθρωπος, ο Θεός τον φυλάει 
όπως η μάνα το μικρό παιδί, όταν αρχίζει να περπατάει. Τώρα μας βοηθούν πιο 
πολύ ο Χριστός, η Παναγία, οι Άγιοι, αλλά δεν το καταλαβαίνουμε.

Πού θα ήταν ο κόσμος, αν δεν βοηθούσαν!… Το μεγαλύτερο… (περισσότερα…)
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